

CANADIAN HIP HOP CHAMPIONSHIPS 2023



This year HHI Canada will be hosting its event online. Below you will find guidelines and information that will help dancers and spectators understand the change of format for this one time exclusive upcoming 2023 edition of the Canadian Hip Hop Dance Championship.

GUIDELINES FOR ONLINE CHAMPIONSHIP BY VIDEO SUBMISSION

The following is the criteria and recommended guidelines to follow for viewing and participating in the 2023 National Online Canada Hip Hop Dance Championships.

- Crews must register at www.hiphopinternationalcanada.com
Registration will close on April 23th at 8pm.
- Crews will be required to film their routines following the “**Video guidelines**” provided on our website at : www.hiphopinternationalcanada.com
- Crews will send in a link to a video of their routine utilizing the file transfer guidelines provided in the “**Video guidelines section**” on our website at www.hiphopinternationalcanada.com
- Videos must be sent by no later than April 23th 8pm.
- A panel of international and national judges will score each routine to determine who will be a part of Team Canada 2023 and represent Canada for the World hip Hop Dance Championships 2023.
- On May 6, HHI Canada will present the 2023 Canada Hip Hop Dance Championship ONLINE hosted by Place Des Arts via their online spectator webdiffusion platform. At which point, the winning crews that will become part of Team Canada will be announced as well as a variety of other information.

Note: The event will be streamed live and only once without the possibility of pausing or rewinding. So, do not miss your chance to see the amazing talent Canada has to offer under these unprecedented circumstances.

CHAMPIONNATS CANADIEN DE HIP HOP 2023



Cette année, HHI Canada organisera son événement en ligne. Vous trouverez ci-dessous des directives et des informations qui aideront les danseurs et les spectateurs à comprendre le changement de format pour cette édition 2023 exclusive et unique du Championnat canadien de danse hip-hop.

DIRECTIVES POUR VOTRE SOUMISSION VIDÉO

Voici les critères et les lignes directrices recommandées à suivre pour visionner et participer aux Championnats nationaux de danse hip-hop en ligne du Canada 2023.

- Les équipes doivent s'inscrire au : www.hiphopinternationalcanada.com
Les inscriptions se termineront le 23 avril à 20 h.
- Les équipes devront filmer leurs routines en suivant les "**Directives vidéo**" fournies au www.hiphopinternationalcanada.com
- Les équipes enverront un lien vers une vidéo de leur routine en utilisant les directives de transfert de fichiers fournies dans la section "**Directives vidéo**" au www.hiphopinternationalcanada.com
- Les vidéos doivent être envoyées au plus tard le 23 avril à 20h.,
- Un panel de juges internationaux et nationaux notera chaque routine pour déterminer qui fera partie de Team Canada 2023 et représentera le Canada aux Championnats du monde 2021.
- Le 6 mai, HHI Canada présentera en ligne le Championnat canadien de danse hip-hop 2023 organisé par la Place Des Arts via sa plateforme webdiffusion en ligne pour les spectateurs. À ce moment-là, les équipes gagnantes qui feront partie d'Équipe Canada seront annoncées ainsi que diverses autres informations.

À noter : L'événement sera diffusé en direct et une seule fois sans possibilité de pause ou de retour en arrière. Alors, ne manquez pas votre chance de voir le talent incroyable que le Canada a à offrir dans ces circonstances sans précédent.